
 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 58. 

 
VRAGEN van de Partij van de Arbeid van mevrouw E. van Lente, de Christenunie van de 

heer M. Verhoef, D66 van mevrouw G.E.J. Copini-van der Meulen, de Stadspartij van de heer 

J. Bolhuis, de VVD van de heer M.D. Blom en van Student en Stad van de heer J.P.A. van 

Rooij betreffende GHBS en de Basis op orde. 

(Binnengekomen: 15 november 2012). 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 18 december 2012. 

 

Verenigingen maken de sport en sport is van groot belang voor alle stadjers. Met het 

project "Basis op Orde", willen we de afspraken die we met de verschillende 

verenigingen hebben gelijk trekken, onder het motto: "gelijke monniken, gelijke 

kappen".  

 

1. Is het college het met genoemde fracties eens dat het gezien de grootte van de 

 vereniging hoog tijd wordt dat het clubgebouw van GHBS verbouwd en 

 uitgebreid wordt? Zo ja, op welke manier kan deze verbouwing en uitbreiding 

 van het clubhuis van GHBS op zo korte mogelijke termijn gerealiseerd worden? 

 Zo nee, waarom niet?  

 

Ja, GHBS is een goed georganiseerde bloeiende vereniging en de enige 

burgerhockeyvereniging in de stad met veel jeugdleden. De laatste jaren is het aantal 

leden flink toegenomen door de groeiende belangstelling voor het hockey in de stad. 

De wens om het clubgebouw uit te breiden is daarom gerechtvaardigd.  

In de meeste gevallen bouwen sportverenigingen hun clubgebouw op gemeentelijke 

grond. Tot nu toe nemen zij de bouw en financiering voor eigen rekening, met een 

bank als financier. GHBS kan echter geen financier voor hun verbouwplannen vinden, 

omdat de bank het risico te groot vindt. GHBS heeft de gemeente verzocht de 

verbouwing voor zijn rekening te nemen en de kosten van de verbouwing vervolgens 

terug te vragen in de vorm van huur. In dit geval neemt de gemeente het risico voor 

zijn rekening. In principe zijn we bereid GHBS tegemoet te komen, maar 

onderzoeken of de gemeente niet een te groot risico loopt. Als de gemeente het 

clubgebouw van GHBS (voor)financiert, dan zal dat voortaan voor alle verenigingen 

gelden. In dat geval zullen we uitgangspunten moeten formuleren, onder welke 

voorwaarden we dit doen. Dit zullen voorwaarden zijn die onder meer samenhangen 

met de financiële mogelijkheden van de club en het gebruik van de accommodatie. 

Tevens vinden we het redelijk in de voorwaarden op te nemen dat de vereniging een 

bijdrage levert aan de totstandkoming van het clubgebouw. We streven ernaar voor 

het einde van het sportseizoen duidelijkheid te krijgen. De planning van bouwplannen 

vindt plaats in afstemming met de mogelijke herinrichting van sportpark Corpus den 

Hoorn. 
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2. Of en zo ja hoe kan tegemoet gekomen worden aan de additionele behoefte 

 aan was- en kleedruimte van GHBS? 

 

We hanteren een norm van het aantal kleedkamers dat behoort bij een sportveld.  

Voor hockey geldt dat er op het sportpark Corpus den Hoorn voor elk hockeyveld 

twee kleedkamers beschikbaar zijn. De kredietaanvraag voor de aanleg van een vierde 

hockeyveld hebben we in voorbereiding. Voor de aanleg van twee kleedkamers 

hebben we vooralsnog geen middelen. We onderzoeken de mogelijkheden om deze 

kleedkamers te financieren. 

 

3. Bij de aanleg of uitbreiding van velden en andere accommodaties is het 

 gebruikelijk dat de gemeente de investering doet en dat verenigingen via huur 

 meebetalen aan de accommodaties. In hoeverre kan dit uitgangspunt ook van 

 toepassing zijn op de verbouw en uitbreiding van clubhuizen die in eigendom 

 van de gemeente zijn?  

 

Zie het antwoord bij vraag 1. 

 

4. De gemeenteraad is slechts summier op de hoogte van Basis op Orde. Vanuit de 

verschillende verenigingen horen de raadsfracties wel geluiden over de 

uitwerking van Basis op Orde. Deze geluiden zijn niet allemaal positief en in 

een aantal gevallen lijken er grote financiële gevolgen te zijn voor 

verenigingen. Is het college bereid om informatie over Basis op Orde op korte 

termijn ter beschikking te stellen van de gemeenteraad? Het gaat dan om 

informatie over de doelstellingen van Basis op Orde, de (financiële) effecten 

van Basis op Orde voor de verenigingen en de effecten van Basis op Orde voor 

de ontwikkeling van de sport in Groningen.  

 

In het verleden zijn veel losse afspraken gemaakt met sportverenigingen over het 

gebruik van de sportaccommodaties. Met het project "Basis op Orde", willen we de 

afspraken die we met de verschillende verenigingen hebben gelijk trekken, onder het 

motto: "gelijke monniken, gelijke kappen". Wij zijn bereid de raad uitgebreider te 

informeren over de Basis op Orde.  

 


